
       Strandparken 15/12-21 

 

 

Bestyrelsesmøde: 

 
Punkt 1. Velkomst ved Formanden 

   Formanden bød velkommen til Bestyrelsen 

   Lis Nygård deltog ikke. 

   Formanden startede med at rose vores juletræ, 

   rigtigt pænt med den nye lyskæde. 

 

Punkt 2. Drøftelse af udlæg. 

   Vi kan ikke handle på konto mere, det mener 

   vi er et problem, der er tale om at købe 3-4  

   gange om året, og jeg som Formand vil ikke 
  

   lægge penge ud, og vil ikke have ansvar for at 

   opbevare kontanter der ikke er mine, så det 

   må vi se hvordan de kommer til at virke. 

   Der er tale om at købe hos Blomstercenteret, 

   Spar og Marius Mortensen. 

 

Punkt 3. Forslag fra bestyrelsen. 

   Vi ønsker er større køleskab til Gildesalen 

   da det gamle er meget for lille. 

   Der er tale om ca. kr. 3.000,- 

 

Punkt 4. Skakterne. 

   Da der ikke er kommer respons på vores  

   omtale af skakterne blev det besluttet at  

   afvente nye tiltag fra Kommunen. 



Punkt 5. Vask af duge. 

   Madklubben står fremover for vask af duge, 

   ved brug af duge i Strandparkens regi må vi 

   tage det op senere hvordan vi gør. 

 

Punkt 6. Eventuelt 

   Der blev småsnakket om løst og fast men intet 

   at betydning.  

 

 

Med ønsket om en glædelig jul & godt nytår. 

 

Med venlig hilsen 

Bent A. Hansen 

 

 

 

    
 

 


